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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.33.2018-2023 

Protokół nr XXXIII/2021 

XXXIII Sesja Rady Gminy w dniu 20 czerwca 2021 r. 

obrady rozpoczęto 20 czerwca 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:43                                  

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Marciniak 

11. Bartłomiej Mieloch 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, w związku z obwieszczeniem Komisarza wyborczego                     

w Koninie II z dnia 14 czerwca 2021 roku o wynikach wyborów przedterminowych wójta gminy 

Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021 roku oraz na podstawie artykułu 19 ustęp 2 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym i paragraf 30 ustęp 2 Statutu Gminy 

Zaniemyśl w razie nieobecności Przewodniczącego sesję otwiera, prowadzi i zamyka 

Wiceprzewodniczący Rady najstarszy wiekiem, dziękuję 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, dzień dobry otwieram XXXIII 

uroczystą, nadzwyczajną sesję Rady Gminy Zaniemyśl w dniu 20 czerwca 2021 roku, bardzo 

serdecznie witam Panie i Panów Radnych, Wójt Elekt Panią Justynę Dąbrowską, pełniącego 

funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Pana Jana Sulanowskiego, Sekretarz Gminy Panią Martę Tomys, 

Prezesa Klubu Sportowego Kłos Zaniemyśl Pana Michała Łobzę, który wraz z Zarządem Klubu jest 

współorganizatorem dzisiejszego wydarzenia, witam Księdza Proboszcza Jacka Leśniewskiego, 
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witam Panie i Panów Sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, przedstawicieli 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych gminy Zaniemyśl, witam bardzo serdecznie Radnego 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Pana Marka Golę, Radnych Powiatowych, Panią 

Małgorzatę Fertałę, Pana Macieja Pawlikowskiego i Pana Ryszarda Grześkowiaka, burmistrza 

Miasta Środa Wielkopolska Pana Piotra Mielocha, witam przedstawicieli świata sportu, delegata 

Wielkopolskiego Związku Piłki Nożnej Piłkarskich Klubów Sportowych z Kórnika, Środy 

Wielkopolskiej, Śremu i Poznania, Klubu Sportowego TIGER Zaniemyśl oraz pozostałych 

działaczy sportowych, dziękuję Państwu za przybycie, witam wszystkich mieszkańców naszej 

gminy, przyjaciół Arkadiusza Marciniaka obecnych tu z nami jak i tych śledzących obrady sesji na 

kanale YouTube, przede wszystkim jednak serdecznie witam gości honorowych dzisiejszego 

wydarzenia żonę Pana Arkadiusza Marciniaka Panią Małgorzatę Marciniak wraz z dziećmi Pauliną, 

Klaudiuszem i Maciejem z rodzinami, serdecznie witam również pozostałych członków rodziny, 

którzy przyjęli nasze zaproszenie i przybyli na dzisiejszą uroczystą, nadzwyczajną sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl poświęconą nadaniu stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia Arkadiusza 

Marciniaka, dziękuję, że zaszczyciliście nas Państwo swoją obecnością, pozwólcie Państwo, że 

odczytam wniosek Radnych Gminy Zaniemyśl na podstawie, którego odbywa się dzisiejsza sesja,  

w trybie nadzwyczajnym,  

Pani Justyna Dąbrowska Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl, wniosek, działając na 

podstawie art. 28 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym wnioskujemy                  

o zwołanie sesji Rady Gminy Zaniemyśl w terminie określonym ustawą, zwołanie sesji związane 

jest z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu 

imienia Arkadiusza Marciniaka wnosimy, by sesja Rady Gminy Zaniemyśl odbyła się według 

porządku obrad stanowiącego załącznik nr 1 do niniejszego wniosku, zgodnie z artykułem 20 ustęp 

1 ustawy o samorządzie gminnym przekazujemy projekty uchwał zamieszczone w punkcie 6                       

porządku obrad podpisali radni, radna Jolanta Jóźwiak, radny Jerzy Grześkowiak, radna Ewa Wiatr-

Gawlak, radna Kamila Kołacka,  

przedstawię Państwu porządek obrad dzisiejszej sesji 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia Arkadiusza 

Marciniaka: 

1) odczytanie wniosku Klubu Sportowego "KŁOS" Zaniemyśl; 

2) przemówienia; 
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3) odczytanie projektu uchwały; 

4) podjęcie uchwały; 

5) uroczyste podpisanie i wręczenie uchwały. 

4. Zamknięcie sesji. 

zanim przejdę do dalszych czynności informuję, że dzisiejsze wydarzenie zorganizowane jest 

zgodnie z opinią sanitarną Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Środzie 

Wielkopolskiej z dnia 11 czerwca 2021 roku wydanej na podstawie obowiązujących przepisów 

prawa to jest zarządzenia Rady Ministrów z dnia 6 maja 2021 roku w sprawie ustanowienia 

określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpieniem stanu epidemii 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, na podstawie listy obecności oraz 

obecnych na dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 14 radnych co stanowi 

wystarczającą liczbę do podjęcia prawomocnych uchwał, czy ktoś z Państwa chcę wnieść zmiany 

do przedstawionego porządku obrad, nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego punktu podjęcie 

uchwały w sprawie nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imieniem imienia Arkadiusza 

Marciniaka 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia 

Arkadiusza Marciniaka: 

1) odczytanie wniosku Klubu Sportowego "KŁOS" Zaniemyśl 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, dnia 7 kwietnia 2021 do Rady Gminy 

Zaniemyśl wpłynął wniosek Klubu Sportowego "Kłos" Zaniemyśl następującej treści odczytam 

teraz tą treść, wniosek o nadanie imienia stadionowi w Zaniemyślu, na podstawie artykułu 18 ustęp 

1 i artykuł 7 ustęp 1 punkt 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Klub 

Sportowy "Kłos" Zaniemyśl z siedzibą w Zaniemyślu przy ulicy Poznańskiej zwraca się z prośbą                      

o nadanie imienia Arkadiusza Marciniaka stadionowi w Zaniemyślu, Klub Sportowy "Kłos" 

Zaniemyśl proponuje także aby pełna nazwa stadionu, którego właścicielem jest Gmina Zaniemyśl 

brzmiała następująca Stadion Gminny imieniem Arkadiusza Marciniaka w Zaniemyślu, 

uzasadnienie, Klub Sportowy "Kłos" Zaniemyśl powstał w lutym 1977 roku i w obecnej formie 

funkcjonuje do dziś zmieniając tylko człon nazwy z MLKS na KS w 2003 roku, bez wątpienia 

bardzo ważną postacią w historii zaniemyskiego Klubu był Pan Arkadiusz Marciniak, który 

nieprzerwanie związany był z Klubem od 1984 roku, Pan Arkadiusz pełnił funkcje sekretarza 
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zarządu i kierownika sekcji piłki nożnej przyczyniając się do rozwoju Klubu i sportu                                    

w Zaniemyślu, przez 37 lat pracy w Klubie Arkadiusz Marciniak cały swój czas i serce poświęcił 

ludziom związanym nie tylko z lokalną ale i z Wielkopolską piłką nożną, Arkadiusz Marciniak był 

jednym z inicjatorów i pomysłodawców rozbudowy stadionu o boisko treningowe, które zostały 

oddane do użytku w 2006 roku, w latach 2004-2008 był członkiem Rady Klubów strefy 

Poznańskiej w Wielkopolskim Związku Piłki Nożnej co świadczy o zaufaniu ze strony 

Wielkopolskich działaczy, w 2010 roku z rąk Wójta Gminy Zaniemyśl, prezesa Klubu "Kłos" oraz 

dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji Pan Marciniak odebrał odznaczenie za wybitny 

wkład w rozwój piłki nożnej w Zaniemyślu, a jednocześnie został oznaczony złotą odznaką 

Polskiego Związku Piłki Nożnej oprócz nieocenionego wkładu w życie piłkarskie Zaniemyśla 

Arkadiusz Marciniak był człowiekiem otwartym zawsze chętnym do pomocy i dzielenia się 

doświadczeniami, kto poznał Pana Marciniaka ten wie, że zawsze można było na niego liczyć 

wnioskując o nadanie Stadionowi imienia Arkadiusza Marciniaka chcemy uhonorować w ten 

sposób jego wkład w rozwój Klubu i sportu w gminie Zaniemyśl oraz oddać mu hołd jako 

wspaniałemu człowiekowi cieszącemu się szacunkiem mieszkańców naszej gminy w związku                        

z zagrożeniem epidemiologicznym w kraju uroczystości nadania stadionowi imienia odbędą się gdy 

sytuacja epidemiologiczna na to pozwoli, z wyrazami szacunku zarząd KS "Kłos" Zaniemyśl 

2) przemówienia 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, o zabranie głosu poproszę Wójt Elekt 

Panią Justynę Dąbrowską 

Wójt Elekt Pani Justyna Dąbrowska, Szanowna Pani Małgosiu rodzino i przyjaciele świętej 

pamięci Arkadiusza Marciniaka Szanowni Państwo dzisiejszy dzień i moje wystąpienie miało mieć 

trochę inny przebieg ogromnie cieszyłam się z faktu, że będę mogła poprowadzić uroczystą sesję, 

na której radni podejmą uchwałę o nadaniu stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imię Arkadiusza 

Marciniaka wola wyborców spowodowała, że pełnię już inną funkcję trochę przez analogię muszę 

powiedzieć, że jeszcze w marcu nikt z nas nie przypuszczał, że przyjdzie się nam pożegnać                       

z Panem Arkiem jedni powiedzą zrządzenie losu, inni wola Boga ale to nie zmniejszy ogromnej 

dziury w sercach najbliższych jaka pozostała po jego śmierci, bo pan Arek był nie tylko 

zaniemyślaninem z krwi i kości, działaczem klubu sportowego "Kłos" Zaniemyśl ale przede 

wszystkim bardzo dobrym człowiekiem, o takich ludziach mówi się, że ze świecą ich szukać 

stadion gminny w Zaniemyślu dotychczas nie miał swojego patrona, to dopiero dziś nadejdzie ta 

chwila gdyby ktoś zapytał kto na tym stadionie gra to pewnie każdy z nas odpowiedziałby "Kłos" 

Zaniemyśl, gdybym miała podać nazwisko osoby, która jednoznacznie kojarzy się z Klubem "Kłos" 
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to bez zastanowienia powiedziałabym Arkadiusz Marciniak zawodnicy i trenerzy szybko się 

zmieniają zarządy również a pozostają ludzie, którzy całym sercem żyją życiem swojej drużyny                  

i klubu dlatego tak niezmiernie cieszy fakt że zarówno sportowcy, mieszkańcy i radni są zgodni że 

stadion gminny w Zaniemyślu nosić będzie imię Arkadiusza Marciniaka jest to również wyraz 

uznania i szacunku dla jego życia i działalności Panie Arciu proszę czuwać nad naszymi 

sportowcami, nasi sportowcy proszę bierzcie przykład z Pana Arcia, bądźcie uczciwi, pracowici, 

dobrzy, grajcie Fair Play, bo takimi zasadami kierował się w swoim życiu Arkadiusz Marciniak 

dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, dziękuję Pani Wójt Elekt, o zabranie 

głosu poproszę teraz prezesa Klubu Sportowego „Kłos” Zaniemyśl Pana Michała Łobzę 

Prezesa Klubu Sportowego „Kłos” Zaniemyśl Pan Michała Łobza, Szanowni Państwo o Arku 

Marciniaku w paru zdaniach trudno powiedzieć ponieważ był to naprawdę wyjątkowy człowiek 

myśląc o nim przypomina się anegdota jak w połowie lat osiemdziesiątych często jeździliśmy na 

mecze Lecha , wracając z kolejnego przegranego meczu na rynku w Kórniku czekając na 

podmiejski do Zaniemyśla Arciu stwierdził, że szkoda nerwów zamiast jeździć do Poznania na 

mecze zajmę się Kłosem i tak zrobił , w tamtych latach "Kłos" grał w "B" klasie ale w dużej mierze 

za sprawą Arka w momencie jak do jakby zajął się tym , został kierownikiem , pełnił różne funkcje 

w klubie "Kłos" cały czas rósł sportowo, awansował do wyższych klas, w 95 roku, gdzieś po 10 

latach, 11 muszę powiedzieć, przypomnieć wszystkim, że awansowaliśmy do czwartej ligi, która to, 

w której z powodzeniem przez 4 lata graliśmy tak wracając do dzisiejszych czasów wtedy czwarta 

liga to jest dzisiejsza trzecia liga czyli można powiedzieć, że graliśmy na poziomie na, której dzisiaj 

gra na przykład Polonia Środa czyli był bardzo wysoki naprawdę i to właśnie zasługa Arcia, który 

potrafił, stworzył zespół ściągnął tu odpowiednich zawodników, oczywiście, bo wiadomo wtedy to 

zupełnie były inne czasy, obiekt i możliwości ale, ale to było naprawdę w głównej mierze jego 

zasługa, że właśnie tak to się wtedy działo, potem z powodzeniem graliśmy w różnej organizacji, 

ale na dzień dzisiejszy od wielu lat gramy w lidze okręgowej i na dzień dzisiejszy można 

powiedzieć, że właśnie Arciu ostatnio, były tam różne momenty, w pewnym momencie stwierdził, 

że ma dosyć, że odejdzie ale no jednak wrócił z powrotem i od paru lat ten zespół, który Arek 

można powiedzieć zbudował w głównej mierze z wychowanków, które przez te wszystkie lata, tak 

jak tu było powiedziane przez 37 praktycznie lat i dzięki szkoleniu, dzięki, dzięki temu 

wszystkiemu co robiliśmy przez ostatnie przez ostatnie dziesięciolecia ci wychowankowie 

spowodowali, że na dzień dzisiejszy też nie wiem czy wszyscy wiecie, taka informacja, że 

zajęliśmy drugie miejsce w grupie i prawdopodobnie już nie prawdopodobnie 30 czerwca będziemy 

grali baraż o awans do wyższej klasy rozgrywkowej, przepraszam bardzo, do wyższej klasy 
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rozgrywkowej i no zobaczymy miejmy nadzieję, że duch Arcia się nad nami cały czas unosi                            

i wierzymy w to głęboko i ten awans nastąpi, będzie to naprawdę coś z czego od czego wiem, że 

Arek był bardzo dumny, tak, że tak i wtedy na pewno zaczęli, bo jeszcze nie wiadomo czy mecz 

będzie u nas czy na wyjeździe ale jeżeli będzie u nas to na pewno zapraszamy wszystkich żeby nas 

dopingowali gorąco i bądźmy dobrej myśli, wracając kiedy Arek przyszedł do "Kłosa" to też, 

Państwo, graliśmy na boisku tu z boku gdzie dzisiaj jest Orlik, trudno uwierzyć, to były bardzo 

kiepskie boisko, w bardzo złym stanie, na szczęście w następnych latach wybudowane zostało to 

boisko, o którym dzisiaj mówimy, na początku z bieżnią, trybuną, troszkę inaczej wyglądało, potem 

właśnie dzięki Arciowi, w jego inicjatywie, w 97 roku wtedy to było, zrobiliśmy główną płytę 

wyremontowaliśmy wiem, że zespoły przez wiele lat przyjeżdżały tutaj i zazdrościły nam takiej 

płyty po prostu to było niespotykane, a tym bardziej tak wszystko rozmawiali na małej wiosce 

przyjeżdżają na takie piękne boisko, potem oczywiście przy pomocy środków Gminy, współpracy       

z Gminą wybudowane zostały boiska treningowe, różne nawodnienie i wiele innych rzeczy ale 

oczywiście to jest wszystko piękne, ładne jak to mówię, wybudować jest to jedno jakby ale w tym 

wszystkim była osoba Arka, który właśnie na co dzień i jak trzeba było to i w nocy i właśnie 

dopilnował, żeby to boisko, żeby było właśnie odpowiednio podlane i kiedyś jeszcze przed tym to 

trzeba było ręcznie to wszystko robić i oczywiście o to, żeby właśnie było odpowiednio 

przystrzyżone, przygotowane i tak dalej tutaj można powiedzieć, że byli trenerzy czy zawodnicy 

mogą, jakie boje były toczone, żeby w ogóle wejść na główną płytę, jak to Arciu mówił, zasłużyć, 

żeby w ogóle trenować czy grać na niej ale to wszystko podobało w innych miastach też robiono 

remonty ale te boiska szybko popadały w ruinę, bo były tak mocno eksploatowane, Arek cały czas 

nad tym czuwał, żeby po prostu, żeby po prostu to boisko i było zawsze i ono jest cały czas takie 

same i no właśnie był tu przez cały czas, przy organizacji meczów pierwszy przychodził, ostatni 

wychodził, zawsze było to praktycznie on tu był zawsze, czy były treningi pierwszego, drugiego 

zespołu czy drużyn młodzieżowych to po prostu Arciu zawsze tu był, naprawdę nie ulega 

wątpliwości, że Arek był działaczem sportowym i społecznikiem z prawdziwego zdarzenia, który 

bardzo dużą część swojego życia oddał dla piłki i dzięki dzisiejszej uroczystości pozostanie na 

zawsze w naszej pamięci tak, że dziękuję w imieniu zarządu Klubu Radzie oraz Pani 

Przewodniczącej za przychylenie się do naszego wniosku o nadanie stadionowi imienia, stadionowi 

gminnemu w Zaniemyślu imienia Arkadiusz Marciniaka, dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, dziękujemy Panu prezesowi                                

o odczytanie listu od Wojewody Wielkopolskiego Pana Jana Zielińskiego poproszę pełniącego 

funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Jana Sulanowskiego 
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pełniący funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Jan Sulanowski, dzień dobry Państwu, mam 

przyjemność odczytać list Wojewody Wielkopolskiego Pana Michała Zielińskiego,  

Szanowny Panie Wójcie z okazji nadania gminnemu stadionowi piłkarskiemu w Zaniemyślu 

imienia Arkadiusza Marciniaka składam całej sportowej społeczności regionu serdeczne gratulacje i 

wyrazy uznania za wybranie patrona, który całe swoje życie poświęcił pracy dla Klubu Sportowego 

"Kłos" Zaniemyśl i przyczynił się do jego rozwoju i sukcesów dla władz klubu trenerów i 

zawodników oraz grona kibiców patron stadionu pozostanie na zawsze wzorem całkowitego 

oddania sprawom popularyzacji piłki nożnej i rozwijania aktywności fizycznej w dniu tej 

wyjątkowej uroczystości gratuluję Państwu osiągnięć na lokalnych arenach sportowych a także 

cennych inicjatyw prospołecznych a w szczególności wytrwałej pracy z utalentowaną młodzieżą, 

która pod okiem doświadczonych fachowców zdobywa w klubie zawodnicze szlify dzięki takiemu 

podejściu klub wychował wielu sportowców oraz wyszukał i wyszkolił następców dla kolejnych 

pokoleń zawodników ogniskujący wokół siebie zespół dynamicznych osób, które nawet po 

zakończeniu kariery pozostają silnie związane ze sportem i są gotowe go wspierać Panu Wójtowi, 

działaczom, trenerom i zawodnikom oraz wszystkim zaangażowanym w działaniu dla dobra Klubu 

Sportowego "Kłos" Zaniemyśl pragnę wyrazić szczerą wdzięczność za poświęcenie i pracę 

wkładane w promowanie i rozwój sportu życzę dalszych sukcesów, nowych osiągnięć oraz wiele 

satysfakcji zawodowej i osobistej, z poważaniem Pan Michał Zieliński, Wojewoda Wielkopolski 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję Panie Wójcie teraz o zabranie 

głosu poproszę Pana radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Pana Marka Golę 

radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marek Gola, Szanowna Pani Małgorzato, moja 

sąsiadko, Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie radni, zgromadzeni tutaj goście, przepraszam głos 

mi się trochę łamie dlatego, że Arka znam od od dziecka, od urodzenia, znałem aż trudno nawet to 

słowo wymówić, bardzo dziękuję państwu za zaproszenie mnie dzisiaj na tą uroczystość, 

szczególnie, że jest ona tak wzniosła, chciałbym na początku przeczytać list od Pana Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego, od Pana Marka Woźniaka,  

Szanowni Państwo, dzisiejsza uroczystość nadania imienia Arkadiusza Marciniaka gminnemu 

stadionowi piłkarskiemu jest wydarzeniem doniosłym i ważnym dla społeczności Zaniemyśla, ale 

też przywołuje smutne refleksje, patron stadionu z pewnością pozostanie na zawsze w pamięci nie 

tylko rodziny i najbliższych przyjaciół ale wszystkich, z którymi współpracował i którzy mogli 

czerpać z jego doświadczenia, wiedzy i zaangażowania, zasługi świętej pamięci Arkadiusza 

Marciniaka znane są w Zaniemyślu oraz wielkopolskim środowisku sportowym, to właśnie piłka 

nożna była jego pasją, doświadczenie i kompetencje oraz zamiłowanie do sportu sprawiły, że dzięki 
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staraniom świętej pamięci Arkadiusza Marciniaka na stanowisko kierownika Klubu Sportowego 

"Kłos" Zaniemyśl organizacja odnosiła sukcesy, znakomicie funkcjonując oraz stwarzając 

podopiecznym wspaniałe warunki do dalszego rozwoju pasji i umiejętności, pragnę docenić 

wytrwałość w działaniu i czas który pan Arkadiusz poświęcił służąc jak najlepiej swą pracą lokalnej 

społeczności zdobywając zasłużony szacunek i poważanie, pozostanie w naszej pamięci wzorem 

człowieka aktywnego i wywiązującego się z ogromną rzetelnością z podjętych zobowiązań, wierzę, 

że to miejsce będzie nadal rozwijać się, pozwoli pielęgnować najlepsze wartości jakie niesie sport 

przypominając o osiągnięciach patrona stadionu, pragnę przekazać rodzinie świętej pamięci 

Arkadiusza Marciniaka wyrazy współczucia a także życzyć by nadchodzący czas pozwolił znaleźć 

ukojenie oraz przyniósł pomyślność wszystkim inicjatorom i realizatorom dzisiejszego wydarzenia, 

składam serdeczne podziękowania, z wyrazami szacunku Marek Woźniak Marszałek Województwa 

Wielkopolskiego,  

Szanowni Państwo list ten chciałbym przekazać na ręce Pani Małgorzaty, dużo dzisiaj powiedziano 

tutaj już o świętej pamięci Arkadiuszu Marciniaku, ja chciałbym dodać może dwa zdania jeszcze od 

siebie jako wiceprzewodniczący Sejmiku reprezentujący tutaj też Sejmiki i Panią Przewodniczącą 

ale przede wszystkim chciałbym powiedzieć kilka zdań jako sąsiad mieszkaniec Zaniemyśla, który 

znał Arkadiusza od prawie 50 lat, to przede wszystkim był, tak już tutaj dzisiaj powiedziano, jak 

powiedziała nasza wybrana, niedawno, Pani Wójt to przede wszystkim był dobry człowiek, w mojej 

pamięci i na pewno w pamięci również mojej mamy pozostanie jako bardzo dobry sąsiad, po 

śmierci mojego ojca mama zawsze mogła liczyć na wsparcie czy to Pana Arkadiusza czy również 

jego ojca, już też niestety świętej pamięci, tak, że jeszcze raz chciałbym podkreślić, że to przede 

wszystkim był dobry człowiek a przy okazji działacz, który wniósł bardzo wiele do naszej 

miejscowości i do naszego sportu, dlatego jeszcze raz bardzo dziękuję za inicjatywę radnym, Panu 

prezesowi, dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję Panu radnemu Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego teraz poproszę jeszcze Panią Małgorzatę Fertałę radną powiatową 

o zajęcie głosu 

Radna Powiatu Średzkiego Małgorzata Fertała,  Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani 

Wójt, Szanowna Rodzino, poprosiłam o umożliwienie zabraniam mi głosu bowiem nie 

wiedzieliśmy z moimi znamienitymi kolegami radnymi powiatowymi czy w porządku dzisiejszej 

uroczystości będzie jeszcze taka możliwość, chciałabym w imieniu radnego Ryszarda 

Grześkowiaka, Macieja Pawlikowskiego i swoim własnym czyli radnych Powiatowych tutaj                      

z terenu Gminy Zaniemyśl serdecznie podziękować za to zaproszenie na dzisiejszą uroczystość, ten 
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moment jest dla nas szczególnie ważny bowiem jesteśmy Zaniemyślanami i kiedy nadaje się 

obiektom publicznym imię patrona to, to jest rzeczywiście ogromne wydarzenie społeczności 

lokalnych tym bardziej wtedy kiedy ten patron jest jednym z nas a Arciu był jednym z nas, z nami 

mieszkał, z nami spotykał się, wymieniliśmy razem grzeczności i to fajnie, że to właśnie on będzie 

patronował naszemu stadionu dzisiaj możemy powiedzieć jedno nie umiera w pamięci ten, nie 

umiera ten kto żyje w pamięci innych i Arciu będzie żył zawsze, będzie nam przypominał o tym ten 

stadion ale patron jest również po to, żeby wskazywać drogi kolejnym pokoleniom i uczyć stąpać 

po tych drogach tak więc ciesząc się z tego dzisiejszego wydarzenia chciałabym złożyć takie 

życzenia dla Pani Wójt, dla całej Rady, dla Klubu "Kłos" od nas aby kolejne pokolenia 

społeczników były na miarę wielkiego Arcia, dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję bardzo dziękuję Pani radnej, 

Pani Małgorzacie Fertała, czy ktoś z Państwa zgromadzonych na sali chciałby zabrać jeszcze głos 

proszę bardzo Pana prezesa średzkiego, o ile dobrze znam to chyba, Polonia Środa tak proszę 

bardzo 

wiceprezes Wielkopolskiego Związku Piłki Nożnej, dzień dobry witam Państwa bardzo 

serdecznie, witam rodzinę, Szanownych Państwa radnych, Panią Wójt, Pana Wójta, występuje tutaj 

dzisiaj jako prezes Polnia Środa ale też przede wszystkim jako wiceprezes Wielkopolskiego 

Związku Piłki Nożnej, Arciu łączył pokolenie, łączył pokolenia działaczy, którzy kochali piłkę 

nożną i z nami byli przez kilkadziesiąt lat i to młode pokolenie, które zachęcał do pracy, który 

swoim przykładem pokazywał, że nieważne są pieniądze, najważniejszy jest Football, czas 

poświęcony społeczności wszyscy wiemy jak wiele tego czasu swojego cennego poświęcił 

Kłosowi, piłce nożnej, Wielkopolskiej piłce nożnej, swojemu zakładowi pracy, wielki apel tutaj do 

Państwa radnych wspierajcie sport, wspierajcie wszelkie organizacje pozarządowe, bo tam są 

ludzie, którzy wymagają szacunku ale też wielkiego wsparcia, naprawdę w tych trudnych czasach 

jest coraz mniej ludzi, którzy chcą poświęcać swój własny czas na rzecz działania dla społeczności, 

dla innych, chciałbym tutaj w imieniu Pana prezesa Pawła Wojtali, prezesa Wielkopolskiego 

Związku Piłki Nożnej przekazać na ręce Michała Łobzy prezesa Klubu "Kłos" Zaniemyśl piłki, 

które symbolizują ten sport, tą aktywność, to co powinniśmy bardzo mocno wspierać, wszystkiego 

dobrego, dziękuję bardzo za tą inicjatywę i dziękuję wszystkim radnym, że podjęliście tą uchwałę, 

dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  bardzo dziękuję Panie prezesie czy 

jeszcze ktoś z Państwa zgromadzonych chciałby zabrać głos nie widzę jeśli nie to o zabranie głosu 

proszę syna Pana Arkadiusza Marciniaka, Pana Klaudiusza Marciniaka 
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Klaudiusz Marciniak, witam serdecznie wszystkich przybyłych, trudno jest powiedzieć coś o kimś 

najbliższym, ująć w kilku zdaniach, myślę, że gdyby każda osoba, która znała tatę opowiedziała 

choć jedną historię z nim związaną to siedzielibyśmy tutaj dość długo a wspólnym mianownikiem 

tych historii i poza pracą zawodową na pewno byłaby pasja do piłki nożnej i "Kłos" Zaniemyśl, ta 

drużyna i ten stadion zawsze były ważnymi elementami jego życia a można nawet powiedzieć, że 

była to taty druga rodzina, drugi dom, losy Klubu zawsze były dla niego bardzo ważne i często 

przewijały się w naszym życiu codziennym w imieniu mojej mamy i całej naszej rodziny chciałbym 

powiedzieć, że bardzo cieszymy się, że zaangażowanie i codzienna praca taty na rzecz Klubu i tego 

stadionu została w tak wyjątkowy sposób upamiętniona a jego duch będzie towarzyszył kolejnym 

pokoleniom piłkarzy i sportowców, dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  bardzo dziękuję Panu Klaudiuszowi 

Marciniakowi, bardzo dziękuję Państwu, słowa potwierdzają jak znaczącą postacią dla naszej 

lokalnej społeczności był Pan Arkadiusz Marciniak, proszę Panią Sekretarz o odczytanie projektu 

uchwały 

3) odczytanie projektu uchwały 

projekt uchwały odczytała Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

4) głosowanie uchwały w sprawie nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia 

Arkadiusza Marciniaka 

Głosowano w sprawie: 

nadania stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia Arkadiusza Marciniaka 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

Uchwała nr XXXIII/225/2021 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

5) uroczyste podpisanie i wręczenie uchwały 
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Marta Tomys, Sekretarz Gminy, Szanowni Państwo w tej chwili Pani wiceprzewodnicząca 

przystąpi do uroczystego złożenia podpisu pod uchwałą Rady Gminy Zaniemyśl zapraszam, 

zapraszam Panią Małgorzatę Marciniak w chwili obecnej następuje przekazanie pamiątkowego 

egzemplarza uchwały Rady Gminy Zaniemyśl oraz tabliczki pamiątkowej, która stanowi odbicie 

tablicy pamiątkowej zlokalizowanej przy stadionie gminnym w Zaniemyślu imienia Arkadiusza 

Marciniaka do udziału w uroczystym przekazaniu zapraszam również Wójt Elekt Panią Justynę 

Dąbrowską, pełniącego funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Pana Jana Sulanowskiego oraz prezesa 

Klubu Sportowego "Kłos" Zaniemyśl Pana Michała Łobzę 

4. Zamknięcie sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak,  bardzo serdecznie dziękujemy 

wszystkim osobom i firmom, które przyczyniły się, zaangażowały się w organizację dzisiejszego 

wydarzenia za okazaną pomoc dziękuję Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu spółka                

z o.o., Restauracja DWA SMAKI, Panu Krzysztofowi Strojnemu oraz Panu Przemysławowi 

Włodarczakowi, Zakładowi Instalacji Przemysłowych i Elektrycznych ZL Zenon Loga, firmie 

System volt Filip Matuszewski, firmie Ogólnobudowlanej Norbert Lipski, firmie PC Complex 

Tomasz Nadobnik, Zakładowi Usługowo-Handlowemu Partner Piotr Osuch, Szanowni Państwo po 

zakończeniu obrad nastąpi przejście do tablicy pamiątkowej i jej uroczyste odsłonięcie a następnie 

zapraszamy wszystkich Państwa do kibicowania przyjaciołom Pana Arkadiusza Marciniaka, którzy 

na stadionie gminnym w Zaniemyślu teraz już imienia Marciniaka rozegrają mecze towarzyskie                      

o puchar jego imienia jeszcze raz dziękuję wszystkim Państwu za przybycie i udział w dzisiejszych 

obradach Rady Gminy Zaniemyśl tym samym zamykam XXXIII uroczystą nadzwyczajną sesję 

Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

(-) Ewa Wiatr - Gawlak 

 

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


